
Sabatini: Zatrzymamy Nainggolana...
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Walter Sabatini udzielił wywiadu tuż przed meczem z Palermo. Sky Sport

pytało dyrektora Romy o wypowiedzi Garcii z konferencji prasowej oraz

sytuację Nainggolana. 

 

Słowa Garcii?

- Nie jesteśmy rozgoryczeni, jest oczywistym, że nie podzielamy wszystkiego, ale

niektóre rzeczy tak. To nie problem, jesteśmy liberalnym klubem. Omówimy

wszystkie kwestie, nie wydarzyło się nic szczególnego. Garcia pracował bardzo

dobrze, w sezonie były problemy. Dokonał kilku wyjaśnień odnoszących się do Juve i

o tym, że wartości techniczne są rozprowadzane w zależności od przychodów.

Wyjaśnienia są frustrujące dla tych, którzy uprawiają sport. Zmierzymy się z tym i

nie będzie problemu. Nie myślę, że było to mile widziane, jednak nic się nie

wydarzyło, nie ma co dramatyzować. Myślę, że wystraszył się presji ciążącej na nim,

kierownictwu i zwłaszcza drużynie w pewnym momencie sezonu. Nie zamierzamy

ani go zmieniać, ani kwestionować jego pozycji.

 

Wykup Nainggolana, operacja została określona "złożoną". Pozostajesz

optymistą?

- Absolutnie, tak. To złożona operacja, powtarzam, to dla nas przywilej, że musimy

ją zrobić, to znaczy, ze jest ważnym graczem. Zatrzymamy go w domu, jest częścią

naszych planów na przyszłość.
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